## Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會 交通及運輸委員會會議議程

Date : 22 July 2019 (Monday)

日期 : 2019年7月22日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點: 香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 20 May 2019 通過 2019 年 5 月 20 日的會議記錄

2. Improvement Works at Yung Shue Wan Public Pier and Yi O Pier (Paper T&TC 50/2019) 核樹繼小黑雁頭及一瀬雁頭改美工程

榕樹灣公眾碼頭及二澳碼頭改善工程 (文件 T&TC 50/2019 號)

3. Application for replacement of overnight ferry service of "Central – Discovery Bay" route with a new overnight residents' service plying between Central and Discovery Bay (Paper T&TC 51/2019)

以新開設往返中環及愉景灣的通宵居民巴士服務替代「中環一愉景灣」渡輪服務的通宵班次

(文件 T&TC 51/2019 號)

4. Question on re-visiting the arrangements for issue of temporary village vehicle permits (Paper T&TC 52/2019)

有關重新檢討臨時鄉村車輛許可證簽發安排的提問(文件 T&TC 52/2019 號)

5. Question on safety of vessels of New Word First Ferry Services Ltd.

(Paper T&TC 53/2019)

有關新世界第一渡輪服務有限公司船隻安全問題的提問(文件 T&TC 53/2019 號)

6. Question on external transport of Tai O

(Paper T&TC 55/2019)

有關大澳對外交通問題的提問

(文件 T&TC 55/2019 號)

7. Question on request for provision of shelter at Central Pier No. 5

(Paper T&TC 56/2019)

有關要求在中環 5 號碼頭加建上蓋設施的提問 (文件 T&TC 56/2019 號)

8. Question on frequency and hygiene condition of Discovery Bay bus route no. T4 (Paper T&TC 57/2019)

有關愉景灣巴士 T4 號線的班次及巴士衞生問題的提問 (文件 T&TC 57/2019 號)

9. Question on request for road improvement and provision of pedestrian facilities on

Keung Shan Road

(Paper T&TC 58/2019)

有關要求改善羗山道及增設行人設施的提問

(文件 T&TC 58/2019 號)

10. Question on re-organisation plan for Yat Tung Street, Tung Chung

(Paper T&TC 59/2019)

有關東涌逸東街重整方案的提問

(文件 T&TC 59/2019 號)

11. Question on improvement measures of road safety at pedestrian crossing on Yat Tung

Street near Po Yat House

(Paper T&TC 60/2019)

有關改善逸東街近寶逸樓過路處的安全措施的提問

(文件 T&TC 60/2019 號)

12. Question on bus service plying between Tung Chung North and Tsim Sha Tsui

(Paper T&TC 54/2019)

有關往來東涌北及尖沙咀的巴士服務的提問

(文件 T&TC 54/2019 號)

13. Question on request for introduction of monthly pass and improvement of bus interchange

concession for Tung Chung residents

(Paper T&TC 61/2019)

有關要求增設東涌居民巴士月票及改善巴士公司轉乘優惠政策的提問

(文件 T&TC 61/2019 號)

14. Question on service enhancement of Citybus route E23A, Long Win bus route E33 and

Coronet Ray franchised minibus route 901

(Paper T&TC 62/2019)

有關提升城巴 E23A 和龍運 E33 以及冠亮 901 號線小巴服務的提問

(文件 T&TC 62/2019 號)

15. Question on service enhancement on MTR Tung Chung Line

(Paper T&TC 63/2019)

有關提升港鐵東涌綫服務的提問

(文件 T&TC 63/2019 號)

16. Question on rerouting proposal for Coronet Ray franchised minibus route 901 (Paper T&TC 64/2019)

有關建議冠亮 901 號線小巴調整路線的提問

(文件 T&TC 64/2019 號)

17. Question on progress of Tung Chung bus stop facilities enhancement project (Paper T&TC 65/2019)

有關東涌區巴士站設施優化計劃進度的提問

(文件 T&TC 65/2019 號)

18. Question on service enhancement of Long Win bus route no. E41

(Paper T&TC 66/2019)

有關加強龍運 E41 號線巴士服務的提問

(文件 T&TC 66/2019 號)

19. Reports by Working Groups

工作小組報告

- T&TC Working Group

交通及運輸委員會工作小組

20. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表

21. Date of next meeting

下次會議日期